
Artikel 41 vragen over reconstructie Rivierenbuurt 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 
26-10-2022 

Onderwerp 
Reconstructie Rivierenbuurt – het gedeelte omtrent de herinrichting Eemhof in Bolnes 

Vragensteller 
R. Lapaer – Leefbaar Ridderkerk 

Vragen 
Het betreft rioleringswerkzaamheden gecombineerd met het vervangen van de bestrating, 

herinrichting Eemhof in Bolnes. 

Er is sprake van een verbinding tussen het woonerf aan de Noordstraat en het woonerf aan de 

Leklaan. Deze verbinding is een trottoir, en dus niet toegankelijk voor auto’s, welke is voorzien van 

grote vaste bloembakken, ofwel er is een zogeheten “doorsteek” tussen de beide woonerven. 

Een aantal huizen grenzen met de voortuin aan deze doorsteek en er is een speelveld voor jonge 

kinderen. Fietsers (al dan niet elektrisch) en scooterbestuurders zien echter het trottoir van de 

doorsteek als een fietspad waardoor er voor zowel de bewoners als spelende kinderen een 

onwenselijke situatie is die zelfs kan leiden tot een onveilige situatie, maar bovenal is het volgens 

artikel 5 (lid 1 en 2) van het Reglement Verkeersregels en Verkeerstekens niet toegestaan om op 

een trottoir te fietsen, en met een scooter te rijden op een trottoir mag al helemaal niet. 

Om verkeer van tweewielers dus zoveel als mogelijk tegen te gaan hebben omwonenden al 

enkele jaren geleden, in overleg met Kleur en Fleur, drie grote losse bloembakken erbij laten 

plaatsen die door de bewoners zelf wordt onderhouden. In de praktijk helpt dit als extra hinder 

voor doorgaand verkeer van tweewielers. 

In de nieuwe situatie moet er gewerkt worden aan de riolering waarna alle bestaande 

bloembakken moeten verdwijnen. Er komt wel wat groen voor terug welke direct in de grond wordt 

geplaatst, echter ontstaat er een nagenoeg rechtlijnige doorsteek tussen de beide woonerven, 

waardoor tweewielers dit vaker zullen gaan gebruiken dan nu het geval is en zijn de bewoners 

weer terug bij de ongewenste situatie van jaren geleden. 

Er is ongeveer een jaar geleden al telefonisch contact geweest met de projectleider over de 

tekening, waar op te zien was dat er een nagenoeg vrije doorsteek ontstaat tussen de beide 

woonerven. Hierbij is onderbouwd dat dit zeer ongewenst is.  



Naar aanleiding van een overzicht van beantwoording van vragen tijdens de inwonersavond op 24 

mei 2022 bleek dat er niet naar de bewoners is geluisterd. Op initiatief van de bewoners is er 

vervolgens een enquête uitgezet onder de bewoners van de Eemhof over de opmerkingen en/of 

bezwaren die er leven voor deze herinrichting. De resultaten hiervan, inclusief handtekeningen, 

zijn op 9 oktober 2022 aan de projectleider gestuurd. 

De schriftelijke reactie hierop van 18 oktober 2022 van de projectleider laat in dit geval wel zien 

dat de situatie bekend is, maar in de reactie werd aangegeven dat inmiddels het ontwerp niet 

meer aangepast kan worden! Bij de bewoners zijn grote twijfels over de herinrichting.  

 

Daarom heeft onze fractie de volgende vragen: 

1. Is het correct dat het concept zoals deze in een eerder stadium aan de inwoners is laten 

zien inzake de wijziging Eemhof inmiddels definitief is? Zo nee, wanneer wordt deze 

definitief? 

2. Op welke wijze is de input van de bewoners Eemhof verwerkt in de concept herinrichting?  

3. Is het college zich er van bewust dat daar waar kinderen spelen, er extra op de veiligheid 

gelet moet worden en dat mogelijk verkeer van tweewielers moet worden voorkomen? 

4. Is het college het met de bewoners eens dat er nogmaals naar de situatie ter plekke 

gekeken moet worden en dat er eventueel huidige tekeningen moeten worden aangepast? 

Zo ja, wanneer staat dit op de planning? Zo nee, waarom niet?  

5. Is het college het met Leefbaar Ridderkerk eens dat er bij de reconstructie gezorgd moet 

worden dat, bij de beide ingangen van de doorsteek, het voor tweewielers ontmoedigd 

wordt om de doorsteek te gebruiken in plaats van de route te vervolgen via de Leklaan of 

de Noordstraat? 

Gelet op het bepaalde in artikel 42 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
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